
Protokół Nr II/10
z obrad sesji Rady Gminy Dubeninki odbytej w Gminnym Centrum Kultury w

dniu 06 grudnia 2010r

W obradach udział wzięli:
1. Radni Rady Gminy – 13
2. Sołtysi – 17
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu.

Porządek obrad
1. Otwarcie obrad
2. Przedstawienie porządku obrad
3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy
4. Interpelacje i wnioski
5. Podjęcie uchwały w/s ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dubeninki
6. Podjęcie uchwały w/s zmian w budżecie gminy na 2010r
7. Sprawy różne
8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski
9. Zamknięcie obrad

Ad.1 Otwarcia obrad o godz. 935 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan
Kazimierz Krahel i poinformował, że ustawowy skład rady wynosi 15 radnych w
sesji uczestniczy 13 co stanowi niezbędne quorum do przeprowadzania obrad
sesji Rady Gminy i umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał.
Następnie Pan Kazimierz Krahel powitał sołtysów, pracowników urzędu gminy i
Wójta Gminy Ryszarda Zielińskiego oraz Panią redaktor Gazety Olsztyńskiej
Annę Dzieniesiewicz.

Ad.2 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad , zmian do porządku nie
zgłoszono.

Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Krahel poprosił Wójta Gminy o
złożenie ślubowania.
Pan Ryszard Zieliński Wójt Gminy Dubeninki złożył wobec Rady Gminy
ślubowanie o następującej treści:
„Obejmując urząd wójta gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i
pomyślności mieszkańców gminy” z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”

Ad.4 W interpelacjach i wnioskach głos zabrali:
Radny Jan Bordzio poprosił o podjęcie w przyszłości uchwały w/s minimalnego
wynagrodzenia miesięcznego dla sołtysów. Pan radny proponuje miesięczne
wynagrodzenie w wysokości 100 zł dodając, że w ościennych gminach sołtysi
takie wynagrodzenie otrzymują oprócz diety za udział w obradach sesji.
Sołtys sołectwa Kiekskiejmy Józef Mazewski uważał, że 100 zł jest kwotą za
wysoką, Zdaniem Pana Józefa Mazewskiego sołtys jest nie po to żeby zarabiał
tylko popracował społecznie. Kwota 30 zł na kartę do telefonu byłaby
wystarczającą rekompensatą.
Radna Sylwia Werbel poddała pod rozważenie wykonanie lodowiska na boisku
szkolnym w Dubeninkach.
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rudziewicz przekazał zapytanie
radnej z poprzedniej kadencji Pani Krystyny Bułajewskiej dotyczące kursu
autobusu w godzinach południowych do Żytkiejm który został odwołany i czy
sprawa ta była przekazana do PKS i jest odpowiedź na wniosek.
Radny Antoni Czyżewski zapytał się dlaczego na terenie gminy Dubeninki jest
tak droga woda.
Radny Andrzej Bronicki zapytał się czy nie można byłoby poszerzyć ul.
Szkolnej w Dubeninki w miejscu gdzie autokar przywozi dzieci.
Radna Sylwia Werbel zapytała się czy parking koło szkoły w Dubeninkach jest
szkolny.

Ad 5 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie informacji jak
przedstawia się aktualnie wynagrodzenie Wójta Gminy.
Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Stanisław Kosiński z zapoznał z
dotychczasowym wynagrodzeniem Wójta które przedstawia się następująco:
wynagrodzenie zasadnicze – 4.500 zł
dodatek funkcyjny – 1600 zł
dodatek specjalny – 2135 zł
dodatek stażowy 20% - 900 zł
Suma wynagrodzenia bez dodatku stażowego wynosi 8.235 zł (brutto).
Następnie Pan Sekretarz przedstawił stawki minimalne i maksymalne brutto
określone w rozporządzeniu w sprawie wynagrodzenia pracowników
samorządowych.
W gminach do 15 tys. mieszkańców wynagrodzenie zasadnicze Wójta wynosi
od 4.200 zł do 5.900 zł; dodatek funkcyjny maksymalnie może wynieść 1900 zł;
dodatek specjalny jako obowiązkowy składnik wynagrodzenia przysługuje w
kwocie wynoszącej co najmniej 20% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku
funkcyjnego ale nie więcej jak 40% oraz dodatek stażowy uzależniony jest od
przepracowanych lat.
Od stawek tych należy odjąć wszelkie składki ZSU, zaliczkę na podatek
dochodowy.
Kontynuując Pan Stanisław Kosiński przedstawił w wynagrodzenie Wójta
Gminy przez ostatnie 10 lat od momentu obowiązywania nowego
rozporządzenia które weszło w życie w 2001r.
W 2001r Wójt miał wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4.200 zł; dodatek
funkcyjny 1420 zł i specjalny 1827 zł. W okresie 9 lat wynagrodzenie
zasadnicze wzrosło o 300 zł.
Pan Sekretarz zaproponował, żeby wynagrodzenie Wójta pozostało
przynajmniej na dotychczasowym poziomie.
Przewodniczący obrad poprosił o wypowiedzi radnych na temat wynagrodzenia
Wójta Gminy Dubeninki.
Radny Stanisław Bielicki poparł propozycję Sekretarza żeby wynagrodzenie
Wójta pozostało na dotychczasowym poziomie. Innych wniosków, propozycji
nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr II/7/10 w sprawie
ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dubeninki który poddał pod jawne
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta 13 głosami
„za” (jednogłośnie).
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Ad.6 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy omówiła Skarbnik Gminy

Pani Bożena Wronowska. Uwag do projektu nie wniesiono.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały Nr II/8/10 w sprawie zmian w
budżecie gminy na 2010r który poddał pod jawne głosowanie.
Uchwała została podjęta 13 głosami „za” (jednogłośnie).

Ad.7 W sprawach różnych głos zabrali:
Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Krahel poinformował, że
przewodniczący komisji stałych rady gminy zobowiązani są do opracowania
planów pracy komisji.

Ad.8 W odpowiedziach na interpelacje i wnioski głos zabrał Wójt i powiedział, że:
- w sprawie lodowiska należy porozmawiać z osobą która odpowiada za obiekty
szkolne. Dyrektor Szkoły musi zapoznać się z przepisami ponieważ on będzie
ponosił odpowiedzialność za bezpieczeństwo. W chwili obecnej Wójt nie jest w
stanie udzielić odpowiedzi bez rozmowy z Dyrektorem , od strony technicznej
wykonanie lodowiska nie stanowi problemu.
- odnośnie ceny wody należałoby na najbliższą sesję zaprosić Prezesa Spółki
Optima w Olecku.
- właścicielami ul, Szkolna w Dubeninkach są mieszkańcy osiedla, w
dokumentacji nie jest to droga lecz działka. Gmina planowała przy tej drodze
wybudować parking, ale podczas sprawdzania dokumentów okazało się, że nie
jest właścicielem tej drogi. Niemniej jednak jest ona odśnieżana przez gminę.
Powyższa droga jak również droga położona między blokiem Nr 4B a byłym
przedszkolem jest na mieniu Spółdzielni Mieszkaniowej w Dubeninkach.
Radny Edward Sosnowski powiedział, ze od dawna myślał żeby przekazać
główne drogi osiedlowe na mienie gminne, ponieważ po drogach tych jeżdżą
nie tylko mieszkańcy osiedla lecz całej gminy.
Pan Edward Sosnowski sądzi, że sprawa jest do załatwienia ponieważ
członkowie spółdzielni nie będą przeciwni przekazaniu dróg.
- w sprawie parkingu koło szkoły należy sprawdzić na mapie jak przebiega
granica.
Ponadto Pan Wójt zapoznał, jak przebiegało przekazanie przez Wojewodę
szkół dla gminy.
- odnośnie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla sołtysów należy
zasięgnąć opinii radcy prawnego.
- sprawa kursowania w godzinach południowych autobusu Gołdap – Skajzgiry
była zgłaszana i zostało 10 listopada br. wystosowane do Kierownika Placówki
PKS w Gołdapi na ten temat pismo z treścią którego Wójt zapoznał.
Na dzień dzisiejszy PKS nie udzielił odpowiedzi dlatego też należałoby wysłać
pismo z prośbą o udzielenie odpowiedzi.
Następnie Pan Wójt przekazał obecnym szczegółową informację jak
przebiegało budowanie wodociągów na terenie gminy oraz poinformował, że
cena 1m3  wody wynosi 3,08 zł (netto), a byłaby wyższa gdyby nie
dofinansowanie do 1m3 z budżetu gminy w wysokości 20 tys. zł plus podatek
VAT.
W cenie wody oprócz kosztów stałych ( obsługa, cena energii, badanie wody,
dozór techniczny) mieści się 2% podatek od wartości budowli.
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W związku z tym, że wodociągi na terenie gminy są nowe to ich wartość jest
duża. Ażeby zahamować wzrost ceny wody postanowiono w br. dopłacić do
wody i utrzymać na poziomie roku ubiegłego, ponieważ od czerwca 2011r
trzeba będzie podnieść o 0,50 zł w związku z wybudowaną nową stacją
uzdatniania wody w Łojach. Poinformował również, że istnieje możliwość
umorzenia Optimie podatku w wysokości ok. 90 tys. zł, ale zostanie gminie
obniżona o taką samą kwotę gminie subwencja ogólna.
Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Bożena Wronowska w sprawie
zaciągniętych przez gminę kredytów.
Na dzień 1 stycznia 2010r zadłużenie gminy wynosiło 1.112.172,00 zł i było to
13,9% na możliwych 60%.
W chwili obecnej gmina spłaca następujące kredyty i pożyczki:
- stacja uzdatniania wody w Żytkiejmach zaciągnięto pożyczkę w kwocie
1.256.000,00 zł na 1 stycznia było 753.600 zł w 2010r spłacono 251.200 zł, na
koniec 2010r zostanie do spłaty 502.400 zł. Spłata pożyczki zostanie
zakończona w 2012r.
- wodociąg Stańczyki-Maciejowięta zaciągnięto 206 tys. zł pożyczki do spłaty
na 1 stycznia 2010r było 123.600 zł, spłacono 41.200 zł, pozostały do spłacenia
2 raty (2011r i 2012r) w wysokości 82.400 zł.
- samochód Ford do OSP zaciągnięto pożyczkę w wysokości 60 tys. zł na 1
stycznia br. było 24 tys. zł. W roku bieżącym spłacono 12 tys. zł, na 2011r
pozostało 12 tys. zł.
- karosacja samochodu pożarniczego z Żytkiejm zaciągnięto pożyczkę w
wysokości 69.918 zł, na 1 stycznia 2010r do spłaty zostało 55.934,40 zł w ciągu
roku spłacono 13.986,60 zł; na koniec 2010r pozostało 41.950,80 zł
- termomodernizacja świetlicy w Żytkiejmach; zaciągnięto kredyt w wysokości
68.800 zł, do spłaty na 1.01.2010r zostało 11.019,71 zł; w 2010r spłacono
9.336,48 zł i pozostało do spłacenia 1.683,23 zł. Spłata kredytu kończy się w
lutym 2011r
- termomodernizacja ośrodka zdrowia w Żytkiejmach; zaciągnięto kredyt w
wysokości 80 tys. zł, pozostało do spłaty 36.035 zł, w 2010r spłacono 8 tyś, zł i
na koniec br. pozostanie 28.035 zł. Ostatnia rata do spłaty jest w czerwcu 2014r
- termomodernizacja ośrodka zdrowia w Dubeninkach; kredyt w wysokości 200
tys. zł, na 1.01.2010r do spłaty było 107.286 zł w ciągu roku spłacono 20.869 zł.
Do zapłacenia pozostało 86.816 zł, ostatnia rata jest w III 2016r.
W 2010r spłacono ogółem 356.589,68 zł z kredytów tych na koniec 2010r
pozostaje do spłacenia kwota 754.885,74 zł.
W 2010r gmina zaciągnęła 2 kredyty: kredyt pierwszy jest w kwocie 46.177 zł
na zakup pieca CO do Szkoły Podstawowej w Dubeninkach, spłata rat jest
miesięczna w wysokości 962 zł ( ostatnia rata w XII 2014r), rocznie do
zapłacenia jest 11.544 zł. Drugi kredyt zostaje zaciągnięty na stację uzdatniania
wody w Łojach. W wyniku ogłoszonego przetargu wygrał Bank Gospodarstwa
Krajowego w Olsztynie i w dniu dzisiejszym zostanie podpisana umowa z w/w
bankiem. Kredyt w wysokości 1.059.168 zł stanowi wkład własny gminy. 
Powyższy kredyt będzie spłacany kwartalnie w kwocie 26.470,20 zł, rocznie
105.916 zł do grudnia 2020r.
Ogółem rocznie w 2011r do spłaty rat kredytów będzie 474.050 zł i 188.765 zł
jako ostatnia rata na budowę składowiska odpadów komunalnych w Siedliskach
koło Ełku.
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Udział finansowy gminy w tym przedsięwzięciu wynosi 674.164 zł.
Zadłużenie na koniec 2010r po uwzględnieniu zaciągniętych 2 kredytów w br.
wyniesie 1.860.927 zł co stanowi 20,15% na możliwych 60%.
Sołtys sołectwa Marek Jasionowski poprosił o wywiezienie dzikiego wysypiska
śmieci w Deguciach które pozostało po byłym PGR.
Wójt odpowiedział, ze należałoby poczekać do wiosny, jedno z tych wysypisk
zostało już zlikwidowane i przewiezione na składowisko odpadów w
Żytkiejmach. W chwili obecnej jest problem ponieważ składowiska odpadów
zostały zamknięte i nie ma dokąd odpadów wywieść.
Sołtys sołectwa Kiekskiejmy Józef Mazewski poinformował, że droga
powiatowa Żytkiejmy – Skajzgiry jest źle odśnieżana ponieważ na drodze jest
pozostawiana 15 cm warstwa śniegu.
Przewodniczący rady gminy poprosił o ustosunkowanie się w sprawie miejsca
do parkowania przy Szkole Podstawowej w Dubeninkach.
Pan Wójt odpowiedział, że należy sprawdzić na aktualnej mapie geodezyjnej,
wykonanie parkingu nie stanowi problemu. Uwaga jest słuszna, parking w tym
miejscu jest potrzebny, ale teren od płotu szkoły do płotu mieszkańców jest
terenem spółdzielni mieszkaniowej.
Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Bożena Wronowska i zapoznała z sytuacja
finansową gminy.
Wójt zasygnalizował problem związany z czekającym gruntownym remontem
szkół na terenie gminy ( dachy, wymiana okien, wymiana instalacji elektrycznej)
a wiąże się to z zaciągnięciem kredytu na termomodernizację. Ponadto w
szkołach należy wymienić meble które są bardzo stare, wymienić część podłóg.
Radny Tomasz Pawlukanis zasugerował żeby podnieść siatkę na boisku przy
szkole podstawowej w Dubeninkach wypada na ulicę na samochody.
Sołtys sołectwa Rogajny Józef Mentel zapytał się kto będzie rolnikowi płacił za
słupy elektryczne które stoją na polu.
Pan Wójt odpowiedział, że na drodze sądowej każdy właściciel gruntu musi
dochodzić od Zakładu energetycznego odszkodowania.

Ad.0 Zamknięcia obrad o godz. 1140  dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan
Kazimierz Krahel.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy

Irena Zakrzewska  Kazimierz Krahel


